

OFFICIAL LIST OF CERTIFIED CANDIDATES LISTE OFFICIELLE DES CANDIDATS CERTIFIÉS

City of Elliot Lake

That during the period commencing on May 1, 2026 and completed on Nomination Day, August 21, 2026 the following persons filed all necessary papers, declarations and fees and as Clerk, I am satisfied that such persons are qualified and that their Nominations satisfy the requirements of the Municipal Elections Act, 1996. I have, therefore, certified such candidates for the office which preceeds their respective name:

Cité d'Elliot Lake

Qu'au cours de la période commençant le 1 mai 2026 et se terminant le 21 août 2026, jour de la déclaration de candidature, les personnes suivantes ont déposé les documents, déclarations et droits exigés et qu'en ma qualité de secrétaire, je suis convaincu que ces personnes ont les qualités requises et que leur déclaration de candidature est conforme aux dispositions de la Loi de 1996 sur les élections municipales. Par conséquent, j'ai certifié ces candidats pour le poste indiqué après chacun de leur nom:

OFFICE	NO. TO BE ELECTED	NAME
MAYOR	1	David CSIKASZ Andrew WANNAN
COUNCILLOR	6	Shannon BERNARD Rick BULL Luc CYR Charles FLINTOFF Helen LEFEBVRE Jacquelyn MACKNIGHT Jeannie MEYER Karla MILLS Luc D. MORRISSETTE Merrill SEIDEL Michael Gregory SIZE Mike THOMAS
English Language Public Algoma District School Board	1	Marie MURPHY-FORAN (Acclaimed)
French Language Public Conseil scolaire de district du Grand Nord de l'Ontario	1	Rachelle BEAUBIEN (Acclaimed)
English Language Catholic Huron-Superior Catholic District School Board	2	Lindsay LISKE Kathleen ROSILIUS (Acclaimed)
French Language Catholic Conseil scolaire de district catholique du Nouvel-Ontario	1	Paul GERVAIS (Acclaimed)

Dated this 24TH day of August, 2026
Dater le 24 août, 2026


Municipal Clerk or designate